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2021-06-10 
Avdelningen för äldreomsorg 

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning 
Administrativa avdelningen 
 
Björkhagsplan 6 
12117 Johanneshov 
Telefon 0850815000 
skarpnack@stockholm.se 
stockholm.se 
 

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 
pensionärsråd   

Närvarande:  
  
Ledamöter: 
Magnus Brattström (PRO), ordförande 
Clarence Kopparberg (SPF) 
Leif Johansson (PRO)   
Leif Karlsson (PRO)  
Inger Blomqvist (PRO)   
 
Ersättare: 
Liisa Hyvönen (PRO)  
Lennart Nordh (PRO)  
Liisa Korkeakoski (SPF)  
 
Frånvarande: 
Sussie Hellsten (PRO) 
Gunnar Erkers (SPF) 
 
Tjänstepersoner:  
Karin Bülow, avdelningschef äldreomsorg 
Sanna Halfdan, preventions- och säkerhetssamordnare 
Fabian Lind, sekreterare 
 
Tidpunkt: 
2021-06-10 kl. 9:45 – 11:28 

Plats: 
Skype 
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1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades. 

 
2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.   
 
3. Val av justerare 

Magnus Brattström och Clarence Kopparberg väljs till justerare.  
  
4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  
 
5. Förvaltningen rapporterar 

Preventions- och säkerhetssamordnare Sanna Halfdan berättar 
om sitt uppdrag och om hur förvaltningen arbetar med 
trygghetsfrågor och om vårt samarbete med polisen. Det sker ett 
tätt samarbete med kommunpolisen rörande frågor om säkerhet 
och trygghet i stadsdelsområdet. 
 
Sanna berättar också om hur samarbetet med andra förvaltningar 
ser ut, exempelvis med äldreförvaltningen kring brott mot äldre. 

 
Sanna informerar också om trygghetstorg i Bagarmossen den 22 
september. 

 
 
Avdelningschef Karin Bülow informerar om läget med 
coronapandemin i stadsdelsområdet. Det är fortfarande lugnt 
vad gäller smittläget. Hemmet för gamla är smittfritt sedan fem 
månader tillbaka. Vaccination av personal har också kommit 
igång igen, och sommarvikarier erbjuds också vaccin. 
Personalen jobbar fortfarande med skyddsutrustning, munskydd 
och visir.  
 
Karin informerar också om att krisledningsnämnden igår 
beslutade om att förstärkningsteam ska fortsätta vara igång till 
30 september. Sedan den 1 juni betjänar Skarpnäcks 
förstärkningsteam även Farsta, men läget är just nu lugnt.  
Alla verksamheter har också fortfarande en tydlig 
beredskapsplan i händelse av situation med ökad smitta. 
 
Karin informerar också om digitala lås, vilket är ett stort projekt 
inom staden där Skarpnäck i höst blir första stadsdel ut efter 
pilotinförandet i Enskede-Årsta-Vantör. Dessa lås har en 
tvåfaktorslösning där personalen behöver både bricka/tagg och 
telefon för att öppna. Det påverkar inte det vanliga låset på 
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dörren. Lösningen med digitala lås kan även underlätta för 
personer som har trygghetslarm men inte hemtjänstinsatser 
eftersom inställelesetiden kan bli kortare. 

 
Karin informerar också om sommaraktiviteter i 
stadsdelsområdet. Just nu ligger fokus på utomhusaktiviteter, 
eventuellt kan aktiviteter inomhus bli aktuella i slutet på 
sommaren. Det blir exempelvis aktiviteter på sommartorget på 
Lagaplan i Bagarmossen. Karin berättar också om att temat för 
stadsdelsnämndens sammanträde 17 juni rör just de aktiviteter 
som sker i stadsdelsområdet under sommaren. 
 
Karin informerar om att statsbidrag kopplat till God och nära 
vård bland annat kommer att användas till kompetensutveckling 
för hemtjänstens personal gällande förflyttningsteknik under 
hösten. Statsbidrag kommer också att användas till ett 
utvecklingsarbete för samverkan med socialtjänsten och 
regionen gällande vissa utsatta grupper -  hemlösa, de som 
riskerar vräkning och personer som utsätts för våld i nära 
relation. 
 
Karin vill slutligen tacka rådet för ett mycket bra samarbete 
kring det senaste årets sammanträden, det har fungerat väl trots 
rådande situation.  

 
 
 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 17 juni 
 
§7  
Revisorernas årsrapport 2020 för Skarpnäcks stadsdelsnämnd 
Rådet ställer en fråga om köp av personlig assistans.  
Karin svarar att förvaltningen har haft med kontakt med IVO om 
detta. 
 
 
§ 8 
Motverka bensindrivna elverk – sätt upp elstolpar för foodtrucks 
(Svar på medborgarförslag) 
Rådet tycker att förslaget är bra. 
 
 
§ 9 
En sommarsatsning för alla. Svar på skrivelse från Tina Kratz m.fl. 
(V) och Monica Lövström m.fl. (S) 
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Rådet tycker att förslagen är bra men att de skulle kunna innehålla 
fler aktiviteter för äldre. 
 
 
§ 10 
Skrivelse om kartläggning av antisemitism i skolan (Svar på remiss 
från kommunstyrelsen) 
Rådet tycker att förslagen är bra men vill ha tydligare beskrivet vad 
som är nytt sedan tidigare. 
 
 
§ 11 
Hårdare regler för nya nikotinprodukter (SOU 2021:22)  (Svar på 
remiss från kommunstyrelsen) 
Rådet tycker att förvaltningens svar är bra. 
 
 
§ 12 
Motion (S) om att följa Coronakommissionens slutsatser om 
äldreomsorgen (Svar på remiss från kommunstyrelsen) 
Rådet hoppas att de utredningar som görs kan leda till lösningar på 
frågor om exempelvis hemsjukvårdens organisering. Rådet betonar 
samtidigt att det är viktigt att kommissionens arbete leder till att det 
faktiskt blir en förändring i slutändan. 
 
 
§ 13 
Motion (Fi) om att staden bör garantera att det finns arbetskläder 
till all förskolepersonal (Svar på remiss från kommunstyrelsen) 
Rådet tycker att förvaltningens svar är bra. 
 
 
§ 14 
Motion (SD) om program för fler koloniområden (Svar på remiss 
från kommunstyrelsen) 
Rådet tycker att förvaltningens svar är bra. 
 
 
§ 15 
Månadsrapport 
Rådet ställer en fråga om det prognosticerade överskottet och hur 
möjligheterna för att använda detta i verksamheterna ser ut. Karin 
svarar att det är styrt vilka möjligheter som finns att ge enskilda 
verksamheter mer medel. 
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7. Rapporter 
 
Leif Johansson informerar om KPR:s senaste möte. Bland annat 
togs frågan om upphandling av transporttjänster samt remiss om 
stadsövergripande arbete mot rasism upp. Kulturförvaltningen har 
också ett stadsövergripande uppdrag kring kultur för äldre. Karin 
informerar mer om hur det arbetet ser ut. 
 
KPR har också tillsatt en arbetsgrupp för anhörigstöd. 
 
Leif Johansson informerar också om nya chefer på 
äldreförvaltningen. 
 
8. Övriga frågor- *balanslistan 
        
Karin berättar att Maria Haskas, utredare stadsmiljö, kommer att 
delta på rådets nästa möte för att informera om samrådet gällande 
Nytorps gärde. 
 
Nästa möte blir 26 augusti kl. 9.45, med förmöten från kl. 9.00. 
 
  
Justeras: 
 
 
Ordförande Magnus Brattström  
 
 
Vice ordförande Clarence Kopparberg 
 
 
Sekreterare Fabian Lind 



1

Fabian Lind

Från: Clarence Kopparberg <clarence.kopparberg@gmail.com>
Skickat: den 11 juni 2021 14:19
Till: Fabian Lind
Kopia: magne53@telia.com
Ämne: Re: Justering av SPR-protokoll

Ok för min del! 
Hälsningar 
Clarence 

Skickat från min iPhone 
 
11 juni 2021 kl. 11:22 skrev Fabian Lind <fabian.lind@stockholm.se>: 

Hej! 
 
 
Här kommer protokollet från gårdagens SPR för justering. Justera genom att svara på detta 
mail. 
  
Med vänlig hälsning,  
  
Fabian Lind 
Handläggare/dataskyddsombud 
  
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning 
Avdelningen HR och kansli 
Box 5117, 121 17 Johanneshov  
  
Telefon: 08-508 15 087  
E-post: fabian.lind@stockholm.se 
start.stockholm  
  
<image001.png> 
  
Information om behandling av personuppgifter 
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som är 
personuppgiftsansvarig.  
På start.stockholm/dataskydd hittar du information om stadens behandling av personuppgifter. 
  

<2021-06-10.docx> 
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Fabian Lind

Från: magne53@telia.com
Skickat: den 14 juni 2021 09:24
Till: Fabian Lind; clarence.kopparberg@gmail.com
Ämne: Re: Justering av SPR-protokoll

Hej ser helt okej ut för min del 
trevlig sommar på er 
 
Magnus 

----Ursprungligt meddelande---- 
Från : fabian.lind@stockholm.se 
Datum : 2021-06-11 - 11:22 () 
Till : magne53@telia.com, clarence.kopparberg@gmail.com 
Ämne : Justering av SPR-protokoll 

Hej! 

Här kommer protokollet från gårdagens SPR för justering. Justera genom att svara på detta mail.  
   
Med vänlig hälsning,  
   
Fabian Lind  
Handläggare/dataskyddsombud  
   
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning  
Avdelningen HR och kansli  
Box 5117, 121 17 Johanneshov  
   
Telefon: 08-508 15 087  
E-post: fabian.lind@stockholm.se  
start.stockholm   
   

Det går inte att v isa den länkade bilden. Filen kan ha flyttats, fått ett nytt namn eller tagits bort. Kontrollera att länken pekar på rätt fil och plats.

 
   
Information om behandling av personuppgifter 
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som är 
personuppgiftsansvarig.  
På start.stockholm/dataskydd hittar du information om stadens behandling av personuppgifter.  
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